
To tu ještě nebylo – štola měla 9,95 m! 
Vánoční setkání (za teplého podzimního počasí) se 
s naší partnerskou obcí Erlbach letos konalo již po 
šestnácté. Na prvních setkáních – ještě u sochy houslaře 
– se nabízely malé štoly, koupené v obchodě. Pak přišel 
nápad, zpestřit nabídku vlastní štolou. Naše první měla 
ca. 1,5 metru a pak už nás to chytlo a štola se rok od 
roku prodlužovala. Nu a letos to bylo maximum – 
9,95 metrů tu ještě nikdy nebylo! 
A to je asi konečná délka, ledaže by se chodba u paní 
starostky probourala a přistavěla další místnost. To asi 
nehrozí. Navíc všeho moc škodí a také naši dobrovolní 
hasiči by museli naverbovat nové členy, už takhle jsou 
na hranici svých sil ☺ … 
„Novým členem“ vánočního týmu byl loni zvolený starosta Erlbachu André Worbs, který pěveckým sólo 
výstupem zahájil úvodní projevy představitelů obou obcí. Následně předal vítězi balónkové soutěže, která 
probíhá na Hraničních slavnostech, zaslouženou cenu. Nákladní auto si převzal čtyřletý Robert Buchner, 
určitě ho potěšilo. 

Po vystoupení Erlbašských trubačů a Luběnek, společně 
s dětským sborem, hud. školy přišel očekávaný nástup 
hasičů, kteří s rekordní štolou prošli kolem velikého 
množství přítomných. Nu a pak již hurá ke stolu pro 
štolu! Tu společně a neúnavně krájeli naše starostka Ing. 
Anita Černíková a erlbašský starosta André Worbs. Již 
dříve byl zahájen prodej svařáku a čaje, hasiči se také 
činili slušnou nabídkou tekutin a klobás. Bramboráky se 
zelím nabízela děvčata z chebské firmy Electrosun, 
koblížky děti ze 
školy. Kdo si chtěl 
zakoupit vánoční 
ozdoby či jmelí 

pro štěstí, měl na výběr. A tak snad nic nechybělo ke spokojenosti. 
Jak již uvedeno výše, počasí bylo na 19. prosinec nezvykle teplé, 
a tak nikdo ze zaplněného náměstí nespěchal domů. Není tak divu, 
že se po štole jen zaprášilo, 200 litrů svařáku bylo vypito před 
setměním, u jiných stánků nebylo jinak. U návštěvníků převládala 
spokojenost a pohoda, nikdo nespěchal domů, lidé se bavili. A v tom 
je i smysl Vánočního setkání – zapomenout na předvánoční stres, 
zklidnit se, pobavit. 
Na závěr je třeba – jako každý rok – poděkovat všem, kteří se 
aktivně zapojili a připravili Vánoční setkání. Není třeba je jmenovat 
(nerad bych někoho opomněl). Jsou to pořád ti samí a každý o nich 
ví. Takže ještě jednou: díky všem a těšíme se na 17. Vánoční setkání 
v prosinci 2016. Jan Kreuzinger 

Leden 

2016 

Ročník XXIII Cena 4, - Kč 
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Bytové hospodá řství m ěsta  -  tak nám to p ěkně uteklo!  
Od  01.01.1992 vykonávala správu a údržbu bytového a domovního fondu města  rodinná  firma pánů 
Josefa a Kamila Knapčíka  J+K PULS, spol. s r.o. Smlouva mezi městem Luby a firmou J+K Puls 
skončila k 31.12.2015, to znamená, že společnost J+K PULS poskytovala služby spojené se správou 
domovního a bytového fondu města  celých 24 let.  
Myslím si, že úroveň poskytovaných služeb byla na velmi dobré úrovni, a to jak ke spokojenosti majitele 
domů a bytů, to je města, tak ke spokojenosti nájemníků. A za město Luby se budeme snažit, aby 
spokojenost na obou stranách byla nejméně taková, jako doposud. Proto jsme při výběru nových 
zaměstnanců města, kteří budou správu domů a bytů zajišťovat, dali přednost těm, kteří správu a údržbu 
vykonávali jako zaměstnanci firmy J+K PULS. Na to, abychom byli schopni novou situaci vyhodnotit 
a srovnat finanční náklady na správu a běžnou údržbu a kvalitu poskytovaných služeb si budeme muset 
alespoň jeden rok počkat, ale já za sebe mohu slíbit, že se budeme snažit úroveň poskytovaných služeb 
udržet nejméně na stejné výši.  
A nyní uvedu to nejdůležitější pro nájemníky, a to je: 

- nové sídlo bytového hospodářství - budova radnice, přízemí (bývalá spořitelna) 
- telefon, pevná linka - 354 420 417 
- mobil na vedoucího BH (pan Pěnkava) - 723 259 769 
- mobil na údržbáře BH (pan Knapčík) - 739 648 709 

Přeji všem, nejen našim nájemníkům, zdraví, pohodu a spokojenost v novém roce. 
Edith Dvořáková, tajemnice MěÚ 

24 ROKŮ STAČILO 
Dá se říci, že 24 roků je poměrně dlouhá doba. Zejména při vedení „Byťáku“. Je to období 1 generace, 
což jsme si uvědomili ve Skalné, kde jsme také skončili. Současná starostka a místostarosta jsou děti 
prvního starosty a místostarosty ve Skalné, kde jsme začínali v roce 1993.  
Byli jsme tehdy první průkopníci ve správě bytů. Tato problematika byla, jak pro městské úřady, tak i pro 
okresní úřad, zcela neznámou. Smlouvy s městem se ze začátku několikrát přepisovaly, protože se hledala 
správná právní forma.  
Pro nás i tehdejší zastupitele však bylo podstatné, že od začátku byl náš vztah založen na důvěře, s cílem 
vylepšit co nejdříve stav bytového fondu. My jsme si dali jedinou podmínku, že město bude vybraný 
nájem investovat zpět do bytů. Všichni jsme si mysleli, že poslední verze smlouvy je už právně doladěná. 
Přesto po 20 letech byla smlouva zpochybněna známými jedinci, kteří před 4 lety podali stížnost na 
Krajský úřad a následně na ÚOHS (úřad pro ochranu hospodářské soutěže) v Praze. Nic z toho, co ve 
stížnosti bylo sepsáno, se neprokázalo. Výpověď ze smlouvy jsme dali v červnu 2014 a výpovědní lhůta 
nám skončila 31. 12. 2015. 
Nemíníme bilancovat naší uplynulou činnost ani hodnotit hospodářský výsledek, který jsme předali. Jisté 
je, že zbývá dost finančních prostředků na další větší opravy bytového fondu. 
Tímto chceme hlavně poděkovat domovníkům za jejich spolupráci. Patří jim náš obdiv, protože to nemají 
s některými nájemníky lehké. Vytrvejte a buďte stejně nápomocni i nadále.  
Nově zřízenému Bytovému hospodářství při Městském úřadu, přejeme hodně úspěchů v práci ke 
spokojenosti většiny nájemníků. 
A Vám, nájemníci městských bytů přejeme, když už budete muset absolvovat tu delší cestu a ještě do 
kopce na Městský úřad, tak abyste vždy pořídili kladně. 

Josef a Kamil Knapčíkovi 

Budulínek 

Již několik dní se ráno vzbouzím a broukám si úvodní melodii z muzikálu Budulínek: „Sotva Budulínek, 
vyklubal se z plínek…“  Doma nám nepřetržitě hraje CD s muzikálovými písničkami, které si děti 
přinesly z „hudebky“ a tak není divu, že se mi popěvek stále vrací. Usmívám se – vždy si vzpomenu na 
prosincové představení Budulínka v podání dětí Základní umělecké školy v Lubech. Krásné kulisy, 
nápadité kostýmy, výborné pěvecké výkony, roztomilý Budulínek, sladěný sbor, zvukově dokonalé! 
Pánové Uhlíř a Svěrák by jistě složili hold paní učitelce Šuranské za profesionální nastudování jejich díla. 
Bylo to N Á D H E R N É. Ing. Anita Černíková 
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Naše budoucnost 

Rok s rokem se sešel a nyní my, žáci 9. třídy, stojíme před novým rozhodnutím, které ovlivní brzkou 
budoucnost našeho života, a tím je výběr střední školy. S volbou vhodného oboru nám pomáhají nejen 
rodiče, ale i učitelé. 
A právě proto jsme se školou  4.11. vyrazili na burzu škol, která se konala na Integrované střední škole 
v Chebu. Většina žáků odjížděla z Lubů s tím, že jsou pevně rozhodnuti, na kterou školu podají své dvě 
přihlášky. Avšak ti stejní žáci přijížděli nazpět s dalšími deseti možnými obory, které by je bavily. Škola 
nám ulehčila práci a spousta dětí díky burze už nemusela jezdit na dny otevřených dveří kvůli získání 
potřebných informací. 
Na výstavě středních škol jsme se dozvěděli konkrétní věci o konkrétních školách. To, jaké uplatnění 
budeme mít po vystudování a jaké nejnižší možné vzdělání budeme potřebovat, abychom mohli 
vykonávat svou vysněnou práci, jsme se dozvěděli 3. 12. na Úřadě práce v Chebu. Pracovnice úřadu 
práce paní Ernestová nás obeznámila s tím, jak je důležitý první dojem při přijímacím pohovoru. Po 
rozhovoru s některými žáky jim schválila vybrané střední školy. Bylo nám povězeno, které obory jsou 
přeplněné a naopak ty, které by se nám vyplatily, jelikož se na ně hlásí málo žáků, a proto pracovníků 
v tomto oboru je také velmi málo. 
V závěru nám paní Ernestová ukázala, kde můžeme hledat volná pracovní místa a ke každému inzerátu 
nám pověděla něco užitečného. Nakonec nám byly rozdány katalogy středních škol v Karlovarském kraji.  
Celkově nám byly obě akce velmi nápomocné a spousta žáků 9. třídy se rozhodla, na jakou střední školu 
chce nastoupit. 

Kateřina Kremeňová, 9. třída 

Nabídka Karlovarského kraje  
V příloze tohoto e-mailu Vám zasíláme nabídku pro Vaše občany. Jedná se o voucher, který obyvatelům 
Karlovarského kraje zajistí volný vstup na výstavu, která mapuje kulturu středověkého Krušnohoří 
a probíhá až do 13. března příštího roku v Národní galerii v Praze. Voucher může využít celá rodina a to 
2 dospělí a 3 děti do 15 let. Pokud tedy jako obec či město vydáváte své noviny či jiné tištěné materiály, 
je možné tento voucher otisknout a nabídnout jej tak Vašim občanům. 

Důležitá data výstavy: 
Název: Bez hranic. Umění v Krušnohoří mezi gotikou a renesancí 
Termín: 27. 11. 2015 – 13. 3. 2016 
Místo konání: Národní galerie v Praze – Valdštejnská jízdárna 
Autorka výstavy: doc. PhDr. Michaela Ottová, Ph.D. 
Kurátoři výstavy NG: PhDr. Jan Klípa, Ph.D. a Mgr. Štěpánka Chlumská 
http://www.ngprague.cz/exposition-detail/bez-hranic-umeni-v-krusnohori-mezi-gotikou-a-renesanci/ 
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Nenašli jste pod strome čkem? Můžete si p ůjčit v knihovn ě. 
Patrik Hartl: Prvok, šampón, tečka a Karel. 
Tento román vypráví s vtipným nadhledem příběh čtyř kamarádů, kteří si dvacet let po maturitě zkusí 
položit otázku, jestli žijí opravdu tak, jak chtěli, když jim bylo osmnáct. A protože musí přiznat, že by 
sami za sebe nejspíš byli zklamaní, nezbývá jim, než se rozhodnout, jestli s tím chtějí něco udělat. 

Jeff Wells: Všichni mí pacienti kopou a koušou. 
Uvěřitelné i neuvěřitelné historky z veterinární praxe. 
Lars Simon: Losí hovno. 
Když se Torsten dozví, že po své pratetě zdědil statek ve Švédsku, rozhodne se dát v práci výpověď 
a konečně si splnit svůj sen napsat knihu. Stát se spisovatelem. Spisovatelem v holinách na švédském 
statku. Na samotě u jezera, obklopen hlubokými lesy. 

Kateřina Janouchová: Hra na schovávanou. 
Když Cecílie skončí po srdečním kolapsu v nemocnici, dospěje k závěru, že pokud se nechce zničit úplně, 
musí se její život radikálně změnit. Není to pro ni nijak jednoduché. Cecílii v tomto těžkém období 
pomáhá mimo jiné i návrat do práce na porodním oddělení. Problémům se však nevyhne ani tam. Její 
nadřízená, vrchní porodní asistentka Tatiana, která do Švédska před léty přesídlila z Ruska, zničehonic 
zmizí. Cecílie se pustí do pátrání na vlastní pěst. Postupně odhaluje pravdu – a ta je děsivější, než si kdo 
dokázal představit… 

Marta Davouze (spisovatelka, zakladatelka společnosti Franze Kafky a bývalá manželka Vladimíra 
Železného): Vypadni z mýho života. 
Otevřená životní zpověď. Mnohé se tu dovídáme i o známých osobnostech. Kniha je stejně výjimečná 
jako autorka sama. 
Mik Peterman: Dobrovolní otroci. 
Román velice poutavě poodkrývá zoufalé pracovní podmínky kariérních zaměstnanců i těch, kterým 
mzda umožňuje jen obyčejné přežívání. Kniha přináší čtenářům mimořádně dobře propracovanou 
psychologii hlavních postav ve velice čtivém příběhu dnešních dnů. 

V novém roce nové služby a menší zm ěny 
Balení knih, učebnic, sešitů za poplatek: formát A5 a menší  6,- Kč /   formát A4 a větší  8,- Kč 

Donáška, po domluvě s knihovnicí (telefon – 354596467,  
nebo emailem knihovna@mestoluby.cz, či ústně)  10,- Kč  
Registrační poplatky v roce 2016: děti a důchodci 30,- Kč, dospělí 50,- Kč 
mvs (půjčení knihy z jiné knihovny na vyžádání) 50,- Kč 

Vlasta Tomanová 

Nové stránky města 
12. ledna 2016 budou spuštěny nové webové stránky města. Naší snahou bylo dát stránkám nový 
modernější vzhled, pokud možno přehledně poskytnout důležité informace a umožnit operativnější 
udržování aktuálnosti obsahu stránek. V tuto chvíli jsou nové stránky naplněny převážně praktickými 
informacemi. Najdete zde strukturovaně uvedené kontakty, různé formuláře odborů města, vyhlášky 
města, úřední, ordinační a otvírací doby. Aby stránky nebyly jen sbírkou dokumentů, chtěl bych touto 
cestou požádat všechny organizátory veřejných akcí, aby nám o svých plánech dali v předstihu vědět. 
Rádi je zveřejníme. Informace o těchto akcích budou zobrazovány v podobě aktualit na titulní stránce. 
Kalendář akcí je možné naplnit s libovolným předstihem, takže neváhejte, ať na to nemusíte myslet. 
Připomínky, požadavky na zapsání akce do kalendáře nebo zveřejnění jiného příspěvku můžete posílat na 
email sima@mestoluby.cz nebo panu Tomáši Lencovi mladšímu na email lenc@mestoluby.cz. 
Věřím, že nové stránky budou živým, rozvíjejícím se místem, kde najdete důležité a zajímavé informace 
patřící k životu v našem městě. 
Obsah stránek budeme dále rozšiřovat a doufám, že změna bude přínosem především pro vás, jejich 
návštěvníky. 
Přeji všem v novém roce 2016 hodně štěstí, zdraví a klidu.  

Za město Luby Martin Šíma, místostarosta 
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Inzerce Společenská kronika 
V měsíci lednu 2016 oslaví významné 
životní výročí tito občané města Luby:  

Drunecká Vladimíra 
Hemr Zdeněk 
Jandová Anna 
Kalinová Zdeňka 
Kubinec Štefan 
Oříško Vladislav 
Patáková Marie 
Pošta Jiří 
Schmid Petr 
Vítek Milan 

Všem jubilantům srdečně blahopřejeme! 
 

Vážení spoluobčané, 
na počátku nového roku bych Vám chtěla popřát 
především pevné zdraví, štěstí a pohodu.  
Vypůjčím si recept z Pohádkové kuchařky Muzea 
strašidel v Plzni – pište si: 

RECEPT NA ŠŤASTNÝ ŽIVOT 
miska dobré nálady, lahvička důvěry, 
přehršle fantazie, 
srdce plné lásky, hrnec přátelství, 
lžička pokory, špetka štěstí, 
slzička smíchu,  
hrstička touhy 
VŠE PROMÍCHÁME, ELIXÍR UDĚLÁME A PO 
KAPKÁCH SVÝM BLÍZKÝM ROZDÁVÁME! 

Ing. Anita Černíková, starostka města 
 

CHEVAK Cheb, a.s., 
ceny vodného a stočného pro rok 2016 

Cena vodného a stočného od 1.1.2016  je 
85,10 Kč/m3 (vč. 15% DPH) 

 Cena od 

1.1.2016 bez 

DPH v Kč/m
3
 

Cena od 1.1.2016 

včetně 15 % DPH 

v Kč/m
3
 

Pitná voda 35,00 40,25 

Odpadní voda 39,00 44,85 

Celkem 74,00 85,10 

Cena vodného a stočného v roce 2015 byla 83,38 
Kč/m3 (vč. 15% DPH), zdražení pro rok 2016 činí 
1,72 Kč/m3 s DPH = navýšení o 2 % 

Humor 
Dnes mi doma vypadl na 20 minut internet, tak 
jsem šel do obýváku popovídat si s rodinou. 
Jsou to celkem milí lidé. 

 

PLYNOSERVIS 
voda-topení-plyn 

 
Martin Forrai 

 
• opravy, montáže, servis plynových kotlů, 

topidel, karem a ohříváků vody různých 

typů a značek 

• pravidelné prohlídky, revize, čištění ply-

nových spotřebičů  

• opravy a údržba plynových spotřebičů 

a jejich uvádění do provozu 

• kontroly úniku plynu, měření emisí  

 

Kontakt: 

Martin Forrai 

tel.: 724 349 306, e-mail: forrai@volny.cz 
Palackého 1399/70, 358 01 Kraslice 
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Hasiči dávají sbohem 
Naštěstí jen uplynulému roku. Dne 4.12.2015 se konala výroční schůze SDH Luby. K tomuto dni naše 
jednotka odpracovala celkem 2658 hodin. Od městského úřadu jsme letos obdrželi 20 000,- Kč na 
pracovní a ochranné pomůcky pro naše děti, dále jsme dostali mimořádnou odměnu ve výši 25 000,- Kč 
za obrovský nárůst výjezdů (hlavně v letním období). Naše jednotka na každý zásah vyjížděla v průměru 
6 lidí a v průměrném čase 5,5 minuty. Z toho jsme vyjížděli 16x na požár, 8x na padlé stromy, 1x hledání 
osoby, 5x dopravní nehoda, 3x námětové cvičení, 3x únik pohonných hmot, 2x otevření bytu. 
Rok 2015 nebyl výjimkou a proběhl další ročník Dne otevřených dveří. Doufáme, že si to všichni 
náramně užili. Asistovali jsme u různých kulturních akcí, například u slavnostního odhalení pomníku 
obětem 1. světové války na místě nám známé jako zaniklá obec Výspa. Soutěží jsme se zúčastnili pouze 
dvou. Začali jsme u kamarádů ve Svojšovicích, kde jsme získali krásné 3. místo. Dále jsme se zúčastnili 
naší domácí soutěže „O pohár starosty města“. Na tuto soutěž si přišlo zasoutěžit 8 družstev, z toho 
6 družstev mužů a 2 družstva dětí. Samozřejmě, že pohár zůstal doma. 
Na závěr všem našim spoluobčanům přejeme v roce 2016 jen samá nej, a aby je nepotkalo žádné neštěstí. 
Těšíme na shledání s vámi, při různých kulturních akcích pořádaných naším sborem, nebo městem Luby. 

Jan Pelc, starosta SDH Luby 
 
 

Družstevní 710, 351 37 Luby, 
mob.: +420 606 306 449 

 

Chtěli bychom vám oznámit, že od 1.1.2016 
měníme otevírací dobu 
  
 

 

 

 
 

            PO: Zavřeno 

            ÚT: Zavřeno 

            ST: 11:00 – 20:00 

            ČT: 11:00 – 20:00 

           PÁ: 11:00 – 21:00 

           SO: 11:00 – 21:00 

           NE: 10:30 – 20:00 
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Zprávy ze zastupitelstva 
Přítomni: pp. Černíková, Hartl, Pavlovský, Plzák, Skála, Šíma, Vrbová, Záplata. Omluven: p. Kubeš 

♦ Zastupitelé byli seznámeni s návrhem rozpočtu příjmů a výdajů města pro rok 2016. Rozpočtové výdaje jsou 
navrženy úsporně a zahrnují nutné provozní výdaje ve výši 25 415 tis. a mimořádné výdaje 4 132 tis. Kč. 
I v případě mimořádných výdajů se jedná o nutné investiční výdaje a opravy u některých organizací a zařízení 
města. Případné jiné nutné opravy nebo financování projektů dotovaných EU bude řešeno rozpočtovým 
opatřením rozpočtu města v průběhu roku. Konečný návrh rozpočtu na rok 2016 tak počítá s příjmy ve výši 
31 160 tis. Kč a celkovými výdaji ve výši 29 547 tis. Kč a je tedy přebytkový. Z přebytku ve výši 1 613 tis. Kč 
mohou být financovány havarijní opravy a případně jiné nepředvídatelné výdaje, které schválí zastupitelstvo 
města.  
Navržený rozpočet byl projednán ve finančním výboru zastupitelstva města a byl zveřejněn k možnému 
vyjádření ze strany občanů města na úřední desce od 12.11.2015 do 15.12.2015. Finanční výbor doporučil 
zastupitelstvu města rozpočet na rok 2016 s předpokládanými příjmy ve výši 31 160 tis. Kč a předpokládanými 
výdaji ve výši 29 547 tis. Kč schválit. Rozpočet výdajů je závazný v jednotlivých paragrafech.  
Zastupitelé schválili navržený rozpočet města pro rok 2016 včetně rozpočtu fondů (všichni pro).   

♦ Paní starostka požádala zastupitelstvo města o schválení počtu zaměstnanců (limitu) města Luby pro kalendářní 
rok 2016. Limit prostředků na platy pro všechny zaměstnance města byl schválen při schvalování rozpočtu 
výdajů města pro rok 2016 také dne 14.12.2015.  
Navržený počet zaměstnanců městského úřadu je stejný jako v uplynulém roce pro správu, počet zaměstnanců 
odboru SMM je také stejný a rovněž je jako v uplynulém roce v návrhu vytvořeno 12 pracovních míst na 
veřejně prospěšné práce. Ke změně došlo u oddělení bytového hospodářství, což bude od ledna 2016 město 
nově zajišťovat a jsou na to vytvořena 4 pracovní místa. O tyto 4 pracovníky se zvýší celkový počet 
zaměstnanců města.  
Zastupitelé schválili navržený počet zaměstnanců města Luby pro rok 2016, který se rovná 39,20 přepočtených 
zaměstnanců a zahrnuje vytvoření 12 pracovních míst na veřejně prospěšné práce (všichni pro). 

♦ Zastupitelé projednali navržená rozpočtová opatření rozpočtu města na rok 2015 (RO č. 5/2015). Jednalo se 
především o navýšení rozpočtu na straně příjmů i výdajů o 13 920,- Kč (účelová dotace Krajského úřadu 
Karlovarského kraje pro JSDH, o navýšení příjmů o 42 784,- Kč (dotace od KK) a výdajů o částku 53 tis. Kč 
na financování povodňového plánu, o navýšení rozpočtu výdajů o 51 tis. Kč na příspěvek DSO Kamenné 
vrchy. Dále je obsahem úprava a přesuny v jednotlivých rozpočtových paragrafech podle skutečných výdajů. 
Podrobný rozpis rozpočtových opatření je v příloze tohoto zápisu.  
ZM navržená rozpočtová opatření schválilo (všichni pro). 

♦ Zastupitelé byli seznámeni s navrženými odměnami členům výborů a komisí ZM, kteří nejsou členy 
zastupitelstva, za jejich celoroční práci v těchto orgánech (příloha na MěÚ). Dále byly navrženy odměny 
občanům, kteří celoročně pracují s mládeží a dětmi bez nároku na odměnu nebo poskytují městu jiné služby.  
ZM navržené odměny členům výborů a komisí a občanům pracujícím pro město odsouhlasilo (všichni pro).  

♦ Zastupitelé projednali Obecně závaznou vyhlášku č. 3/2015, o místním poplatku za provoz systému 
shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů, a vyhlášku schválili 
(všichni pro).  

♦ Zastupitelé byli seznámeni se zápisem z kontroly kontrolního výboru ZM, kterou KV provedl na odboru SMM 
za přítomnosti vedoucího odboru Ing. Lukeše. Bylo konstatováno, že nebyly zjištěny nedostatky.  
Dále předseda kontrolního výboru pan Hartl seznámil ZM s plánem činnosti kontrolního výboru na rok 2016 
(viz. příloha na MěÚ) a zastupitelé jej schválili (všichni pro).  

♦ Paní starostka informovala ZM o vypracování Povodňového plánu města Luby. Povodňový plán zpracoval 
Ing. Lumír Pála za celkovou cenu včetně DPH ve výši 53 482,- Kč. Povodňový plán bude spolufinancován 
pomocí dotace od Karlovarského kraje ve výši 80 % nákladů, město tak zaplatí zbylých 20 %, což je 
10 698 Kč. Financování bude umožněno rozpočtovým opatřením. ZM vzalo informaci na vědomí.   

♦ Zastupitelstvo města schválilo veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace z prostředků Karlovarského kraje ve 
výši 42 784,- Kč na realizaci projektu Povodňový plán města Luby (všichni pro). 

♦ ZM schválilo veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí účelové neinvestiční dotace z prostředků Karlovarského 
kraje ve výši 13 920,- Kč na podporu Jednotky sboru dobrovolných hasičů města Luby (všichni pro). 

♦ Zastupitelé znovu projednali nabídku společnosti A69 – architekti s.r.o. na vypracování studie Revitalizace 
veřejných prostor v rámci sídliště Luby – Tovární ulice. Na pracovním zastupitelstvu byl s Ing. Arch. Borisem 
Redčenkovem konzultován rozsah prací i možnost rozšíření zpracovávaného území při zachování nabídkové 
ceny – tj. 197 000,- Kč bez DPH. Cena zahrnuje podíl autorského týmu Redčenkov, Tomášek, Wertig 
reprezentovaného Ing. Arch. Borisem Redčenkovem, v rozsahu 35 pracovních dní. Kromě práce architektů 
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cena zahrnuje dopravné, náklady na tisk a všechny režijní náklady. Zastupitelstvo odsouhlasilo uzavření 
smlouvy s A69- architekti s.r.o. (všichni pro). 

♦ Paní starostka požádala zastupitelstvo, aby odsouhlasilo aktualizaci Integrovaného plánu rozvoje města Luby 
(dále jen IPR města), protože se nepodařilo připravit nový rozvojový dokument města tak, aby mohl být platný 
od 1.01.2016. Až bude tento dokument připraven a následně schválen, bude stávající Integrovaný plán rozvoje 
města Luby zrušen. Při aktualizaci dojde jednak k prodloužení IPR města do konce roku 2016 a budou 
doplněny investiční akce týkající se infrastruktury pro volnočasové aktivity dětí a mládeže.  
Zastupitelstvo města schválilo aktualizaci Integrovaného plánu rozvoje města Luby (všichni pro). 

♦ ZM bylo informováno o vyhlášení výzvy Ministerstvem pro místní rozvoj ČR na program Podpora obnovy 
a rozvoje venkova v roce 2016. Dotační titul č. 2 tohoto programu je Podpora a zapojení dětí a mládeže do 
komunitního života v obci a bude podporována obnova a údržba venkovní zástavby a občanské vybavenosti 
(např. školy, školky, veřejná prostranství). Do tohoto programu by bylo možné podat žádost na doplnění 
infrastruktury pro volnočasové aktivity dětí a mládeže, které má město pro rok 2016 naplánováno. ZM 
schválilo objednat u dodavatele Ing. Vaněčka žádost o dotaci z dotačního programu „Program obnovy 
a rozvoje venkova 2016“ na projekt pořízení infrastruktury pro volnočasové aktivity dětí a mládeže – hřiště 
u MS, doplnění venkovního fitness a prostory u ZŠ (všichni pro). Celkové náklady, za přípravu a podání 
žádosti, jsou 7 000 Kč, přičemž 4 000 Kč budou splatné po podání žádosti, 3 000 Kč až po schválení žádosti. 

♦ Zastupitelé projednali návrh na změnu pravidel prodejů pozemků zvláště pak byla diskutována prodejní cena za 
1m2. Pan místostarosta informoval zastupitele o cenové relaci prodeje pozemků v okolních obcích (Plesné 
a Skalné). Zastupitelé se shodli na nutnosti upravit pravidla pro prodej pozemků tak, aby nová pravidla platila 
od září 2016. Proto zastupitelé odsouhlasili, že od 15. prosince 2015 do 31. srpna 2016 bude pozastaveno 
přijímání a vyřizování žádostí o prodej pozemků (7 pro, 1 se zdržel hlasování - Ing. Černíková).   

♦ Zastupitelstvo města schválilo prodej pozemku st. p.č. 934 (18 m2) panu Oříškovi (všichni pro).  
Všichni přítomní zastupitelé schválili pronájem pozemků p.č. 989 (1102 m2) v kat. území Luby I panu 
Farkasovi a část p.č. 229 (cca 70 m2) v kat. území Luby I paní  Salzerové.  
ZM schválilo záměr prodat části objektu na st. p. č. 577 v kat. území Luby I. Po geometrickém zaměření by 
měly být po cca 1/3 prodány majitelům sousedních domů a 1/3 zůstane v majetku města. S prodejem souhlasili 
všichni přítomní zastupitelé.  
ZM schválilo záměr prodat pozemek část p.č. 1161/2 (cca 2000 m2) v kat. území Luby I (všichni pro). Záměr 
prodat pozemky p.č. 157/6 (385 m2) v kat. území Horní Luby odsouhlasili všichni přítomní zastupitelé, pro 
záměr prodat pozemky v kat. území Horní Luby p.č. 47/4 (785 m2) a p.č. 47/1 (838 m2 - část bez naučné stezky) 
hlasovali všichni přítomní zastupitelé. ZM schválilo prodej části p.č. 1587/2 (cca 65 m2) a část p.č. 1586/3 
(cca 300 m2) v kat. území Luby I (všichni pro). 

♦ ZM projednalo žádost pana Hošťálka o slevu z prodejní ceny pozemku, který od města kupuje. Jedná se 
o oddělenou část pozemku z původní celkové výměry, po oddělení má nové p.č. 1426/1 a výměru 945 m2, na 
které je zbořeniště a je podmáčená. Stav pozemku prověřil vedoucí odboru stavebního úřadu a životního 
prostředí pan Vrba a doporučil slevu 30 % dle pravidel pro prodej pozemků.  
ZM schválilo slevu 30 % z ceny pozemku panu Hošťálkovi (všichni pro).  

♦ ZM neschválilo uzavření smlouvy s ČEZ Distribuce, a. s., Smlouvy o zřízení věcného břemene – služebnosti, 
IV-12-0007957/001-Luby, Libocký důl, na pozemkové parc. č. 1706 v kat. území Opatov u Lubů.  
Důvodem pro neschválení byl návrh pana Pavlovského, aby před schválením této smlouvy proběhlo jednání 
s panem Kastlem o plnění finančního závazku ze Smlouvy o spolupráci uzavřené s městem Luby a panem 
Kastlem 16.6.2008 (6 pro, 2 se zdrželi hl.).  

♦ ZM neschválilo uzavření smlouvy s ČEZ Distribuce, a. s., Smlouvy o zřízení věcného břemene – služebnosti, 
IV-12-0007956/001-Luby, Libocký důl, na pozemkové parc. č. 1673/4 a parc. č. 1673/5 v kat. území Opatov. 
Důvodem pro neschválení byl návrh pana Pavlovského, aby před schválením této smlouvy proběhlo jednání 
s panem Kastlem o plnění finančního závazku ze Smlouvy o spolupráci uzavřené s městem Luby  a panem 
Kastlem 16.6.2008 (6 pro, 2 se zdrželi hl.).    

♦ Zastupitelstvo města bylo seznámeno s žádostí TJ Strunal, oddílu kopané, o schůzku na fotbalovém hřišti 
a o pomoc při řešení špatného technického stavu kabin. Paní starostka navrhla termín schůzky odpoledne 
16.12.2015. Protože tento termín se nemohla dostavit většina zastupitelů, byl dojednán termín 17.12. ve 14.30 
hodin na fotbalovém hřišti. ZM vzalo informaci na vědomí. 

♦ Příští veřejné zasedání Zastupitelstva města se koná v pondělí 1. února od 16 hodin v budově MěÚ, 
2. poschodí, místnost č. 13. 
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